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בתחילת חודש ספטמבר אירחה רשות הטבע והגנים מטעם מדינת ישראל כנס מקצועי של 
האו"ם, שבו התכנסה ועידת בעלי החיים של אמנת CITES, אמנה המסדירה את הסחר 

הבינלאומי בבעלי חיים ובצמחים המצויים בסכנת הכחדה. זו הפעם הראשונה שמתקיימת 
בישראל ועידה כלשהי של האו"ם, ואני מאמין שהבחירה במדינת ישראל כמקום הכינוס 
של ועידה העוסקת בשמירה על הטבע היא הכרה ביכולותינו המקצועיות הגבוהות לשמור

על הטבע.
בכל שנות פעילותה כנציגת ישראל ליישום האמנה, מובילה הרשות מדיניות מחמירה 

המשמשת דוגמה למדינות האחרות. בעוד האמנה מתייחסת רק למינים בסכנת הכחדה, אנו 
שומרים בישראל על כל המינים המוגנים, שהם למעשה מרבית המינים בישראל.

אנו מחמירים גם לגבי ציד חיות בר, ופעילותנו הרבה בתחומי האכיפה והפיקוח למניעת 
הציד והסחר לצד ניהול גרעיני רבייה להשבת מינים לטבע תרמו לכך שמצב המינים 

בישראל טוב יחסית, לעומת חלק מהמדינות האחרות החברות באמנה.
בזכות פעולות אלו אפשר כיום לצפות בטבע בישראל במינים רבים של חיות בר, דבר שאינו 

מתאפשר עוד ברבות מהמדינות האחרות. 

התחלות חדשות
הסתיו הגיע והצמיח על גבי הקרקע היבשה גבעולים רעננים נושאי פריחה של חצבים 

וחבצלות. אליהם יצטרפו לאחר הגשמים הראשונים כרכומים וסתווניות. זה הזמן לצאת 
ולטייל ולחזות בטבע המתעורר מתרדמת הקיץ שלו. ראו מסלולים מומלצים לסתיו 

בכתבות ובמדורים בגיליון זה.
אנו נמצאים גם לקראת חגי תשרי. זו ההזדמנות שלנו להתפלל לגשמי ברכה ולהתחלות 

חדשות, לבקש סליחות ולפתוח את השנה החדשה מלאי תקווה.
בסוכות נקיים פעילות עשירה ואיכותית לכל המשפחה בגנים הלאומיים ובשמורות הטבע. 

אני מזמין אתכם להצטרף וליהנות. 
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